
سناریوی تکراری استقلال در فصل نقل وانتقالات 

 چراغ سبز جدایی 
به ستاره های آبی!

سعادت، کم سن ترین لژیونر والیبال ایران و آسیا:

صربستان سکوی پرتاب 
به سوی تیم های بزرگ اروپاست

تست کرونای قرمزها در محل تمرین و در حضور ناظر ایفمارک

پرسپولیسی ها منهای 2 نفر 
تست دادند

بازیکن استقلال: 
 

 40 درصد از 

قراردادها مانده

 
 مذاکره هم نکردند

تیم فوتبال استقلال در ادامه رقابت های خود در 

لیگ برتر باید جمعه شب از هفته بیست وچهارم 

رقابت ها به مصاف نفت آبادان برود. این دیدار از 

آنجایی برای استقلالی ها اهمیت و جای نگرانی 

دارد که در استان خوزستان برگزار می شود و این 

درحالی اســـت که حدود دو هفته پیش و طبق 

ادعای استقلالی ها مشکلات شاگردان مجیدی 

از دیدار با فولاد در همین اســـتان آغاز شد و بعد 

از شکست استقلال مقابل فولاد و مثبت شدن 

تســـت کرونای تعداد زیادی از بازیکنان این تیم 

حالا آبی ها شـــرایط خوبی ندارند و نگرانی ها در 

ایـــن خصوص که مبادا حوادث و اتفاقات ســـفر 

قبلی به اهـــواز دوباره گریبان این تیم را گرفته و 

چه از لحاظ فنی و چه از لحاظ ســـایر موارد برای 

استقلال مشکل ساز شـــود، افزایش پیدا کرده 

است. درخصوص این دیدار و سایر مسائل مرتبط 

با باشگاه استقلال با سعید رمضانی به صحبت 

پرداختیم. گفت وگوی »فرهیختگان« با مدیر تیم 

استقلال را در زیر می خوانید.

کمی از وضعیت تیم صحبت کنید. به نظر می رسد 

با شـــیوع ویروس کرونـــا در اردوی تیم وضعیت 

استقلال نگران کننده شده است. 

شرایطی که داریم حاد است و متاسفانه در بازی هایی 

که انجام می دهیم و حتی در تمرینات به طور میانگین 

نصف تیم مان را نداریم. اساسا قرار است طی امروز و 

فردا یک تست مجدد از نصف بازیکنانی که نداشتیم 

و تست شان مثبت شده بود، گرفته شود تا درصورتی 

که این تست منفی باشد بتوانیم از آنها در تمرینات 

اســـتفاده کنیم. باید با این وضعیت بســـازیم چون 

شـــرایط طوری اســـت که برای برگزاری مســـابقات 

اجبار داریم و ما هم مجبور هستیم در میدان حاضر 

شویم، اما این یک جنگ نابرابر است و امیدوارم خدا 

کمک مان کند. درحال حاضر بیشـــترین چیزی که 

ذهن مان را مشغول کرده بحث سلامتی بچه ها، کادر 

و خانواده های آنهاســـت و ما دوست نداریم برای آنها 

و خانواده هایشـــان و حتی تیم هایی که با آنها بازی 

می کنیم، اتفاق بدی بیفتد. 

یک فیلم از عارف غلامی منتشـــر شد که گویا با 

وضعیت کرونایی که دارد در زمین فوتبال شبیه 

محلات حاضر شـــده است، هرچند این موضوع 

دیروز تکذیب شد. 

متاسفانه اتفاقاتی می افتد که انگار انسانیت را فراموش 

کرده ایم. برخی ها معمولا یک سری حاشیه درست 

می کنند که بعدها مشـــخص می شود این حواشی 

عمدا رقم خورده است. مطمئنا پیشگاه خداوند وجود 

دارد و این دوستان باید یک روز در این پیشگاه جواب 

پس بدهند. 

موضوع بازی با پارس جنوبی به کجا رسید؟ شواهد 

خبر از تکرار این بازی می دهد. 

به نظر من هم این بازی تکرار می شود چون ما چیزی 

برای دروغگویی نداریم و هرچه بود را به درستی برای 

کمیته انضباطی فدراسیون فوتبال تعریف کردیم. 

به خاطر تایید تســـت کرونـــای ۹ بازیکن تان که 

توسط بیمارستان مسیح دانشوری تایید و اعلام 

شد این موضوع را می گویید؟

بحث از این حرف ها پیچیده تر است چون تیم ما آنقدر 

مشکل دارد و نفرات بیشتری بعد از آن جریان درگیر 

کرونا شدند که همه از جریانات آن باخبر هستند. بعد 

از آن ۹ بازیکن، بازیکنان دیگری هم مثل امیر کارگر، 

سیاوش یزدانی و عارف غلامی به کرونا مبتلا شده اند 

هر چند بازیکنان دیگری هم داریم که مشکوک هستند 

و بقیه را هم نمی دانیم که مبتلا شده اند یا خیر. قرار 

است پزشکان امروز و فردا دوباره از مجموعه تیم تست 

بگیرند تا ببینیم شرایط مان به چه شکلی می شود. 

دوباره استقلال باید برای بازی با تیمی جنوبی به 

خوزستان سفر کند. از تکرار مشکلات و حوادثی 

که در ســـفر به اهواز برای بـــازی با فولاد رخ داد 

هراس ندارید؟

ما در این مورد مفصل صحبت کرده ایم و بازخوردی که 

دیدیم، نهایت آن صحبت های وزیر بهداشت بود. الان 

شرایط شرایطی است که ما باید بازی کنیم چون گویا 

بحث منافع ملی کشور است، اما این وسط چه اتفاقی 

برای استقلال می افتد زیاد مهم نیست، درحالی که 

این تیم ســـرمایه این کشور و این بچه ها سرمایه ملی 

هستند، اما متاسفانه کاش یک مقدار کارشناسانه تر 

و درســـت تر تصمیم می گرفتند تا این همه لطمه به 

استقلال نخورد. 

چند ســـال است استقلال روی خوش موفقیت 

را ندیده است و هواداران این تیم از این موضوع 

خسته شـــده اند، در این خصوص چه صحبتی 

دارید؟

متاســـفانه شرایط خیلی سختی داریم، اما امیدوارم 

مشکلات هرچه سریع تر برطرف شود. 

برخی از شکاف بین کادرفنی و مدیریت باشگاه 

خبر می دهند. این موضوع چقدر صحت دارد؟

چیز خاصی نیست، اما شرایط آنقدر سخت است که 

فعلا هیچ چیز سر جای خودش نیست. نه کادرفنی 

می تواند تمام بازیکنانش را داشته باشد و هر روز هم 

یک دردسر اضافه می شود و از آن سو هم مدیریت هم 

مشکلات خاص خودش را دارد و هر روز با یک پرونده و 

مشکل جدید گرفتار می شود. خیلی اوضاع پیچیده ای 

است و امیدوارم شرایط ختم به خیر شود. 

رسیدن چند بازیکن کرونایی استقلال به بازی با 

تراکتور موجب تعجب همگان شد، به خصوص 

ریگی که در ترکیب ثابت هم به میدان رفت. 

تست پی ســـی آر به این شکل است که می تواند ۴۸ 

ساعت بعد منفی باشد یا برعکس و هر امکانی وجود 

دارد. بچه های مـــا در این بازی با غیرت بازی کردند 

درحالی که نه تمرین داشـــتیم و شرایط مان بسیار 

بحرانی بود. حتی روز تمرین هم نمی دانستیم چند 

بازیکن دیگرمان کرونا دارنـــد و مدام به کرونایی ها 

اضافه می شـــد. در آن وضعیت بچه ها واقعا با غیرت 

بازی کردند. شـــرایط بازی را هـــم دیدید و اگر یک 

مقدار خوش شانس بودیم قطع به یقین پیروز میدان 

استقلال بود. 

برخی کارشناسان هم این طور عنوان کرده بودند 

که جای تعجب داشت چطور تراکتور نتوانست 

استقلال نا آماده و بدون تمرین را شکست بدهد. 

بالاخره استقلال، استقلال است و حتی نصف تیمش 

هم باشد باز هم استقلال است. ای کاش هواداران ما 

بودند و اگر اینچنین بود با همان نصف تیم هم غوغا 

می کردیم چون استقلال با هواداران توانایی شکست 

دادن هر حریفی را دارد. 

فریادهای ســـاکت الهامی، سرمربی تراکتور در 

حین بازی نیز جنجالی شد و برخی آن را توهین 

به بازیکنان استقلال قلمداد کردند. 

در آن لحظـــات بازیکن تراکتور مصدوم شـــده بود و 

الهامی به کادر پزشـــکی تیمـــش تاکید می کرد که 

ســـریع تر او را به زمین بفرســـتند. به نظر من که این 

اتفاق افتاد، اما اگر غیر از این باشد معتقدم کار بسیار 

اشتباهی بوده است. 

تست کرونای قرمزها در محل تمرین و در حضور ناظر ایفمارک

پرسپولیسی ها منهای 2 نفر تست دادند
اعضای تیم پرسپولیس برای 

ســـومین بار از تاریخ شـــروع 

تمرینات خود تســـت کرونا را 

انجام دادند تا با خیالی راحت تر 

بتوانند در بازی های پیش رو به میدان بروند. هرچند که این تست کمی دیرتر از زمان 

مقرر شده در پروتکل انجام شد اما ظاهرا به دلیل هماهنگی قبلی، پرسپولیسی ها 

چاره ای جز انجام این تست در روز گذشته نداشتند. هرچند که این اقدام آنها و 

البته ابتلای یک بازیکن از این تیم به ویروس کرونا می تواند مشـــکلات زیادی را 

برای سرخ ها ایجاد کند اما آنها می توانند امیدوار باشند با پاسخ منفی تست های 

گرفته شده، خطر را رفع شده ببینند و با احتیاط بیشتری بازی ها را پیش ببرند. 

 شهید کاظمی میزبان تست پرسپولیسی ها

برای اینکه پرسپولیسی ها در وقت صرفه جویی کنند تصمیم گرفتند این تست را پیش 

از شروع تمرینات و در ورزشگاه شهید کاظمی برگزار کنند و این کار را یک ساعت 

پیش از شروع تمرینات انجام دادند. پرسپولیسی ها پیش از حضور ماموران تست 

در ورزشگاه شهید کاظمی یکی از اتاق ها را به صورت کامل ضدعفونی کردند و در 

اختیار افراد مسئول دریافت تست قرار دادند و بازیکنان به صورت نوبتی و با حفظ 

پروتکل های بهداشتی در این اتاق حاضر می شدند تا به این ترتیب فاصله گذاری 

را رعایت کرده باشند. 

 ناظر ایفمارک هم حضور داشت

یکی از مواردی که در پاســـخ تســـت تیم های استقلال و فولاد مشکل ساز شد و 

حاشیه هایی را هم ایجاد کرد، عدم حضور یک ناظر از سوی ایفمارک یا فدراسیون 

پزشکی ورزشی در هنگام دریافت تست از بازیکنان این دو تیم بود، اما پرسپولیسی ها 

برای جلوگیری از این حواشی دیروز کاملا با ناظر ایفمارک هماهنگ بودند تا او از 

ابتدای دریافت تست های کرونا در ورزشگاه شهید کاظمی حاضر باشد و در روند 

تست گیری و انجام پروتکل های بهداشتی نظارتی کامل داشته باشد. درصورتی 

که نماینده ای از ایفمارک در هنگام تســـت کرونا گرفتن از تیم ها حاضر نباشد، 

پاسخ آن تست مورد تایید سازمان لیگ نیست و باید درخصوص پاسخ های مثبت 

راستی آزمایی صورت بگیرد. 

 2  مسئول باشگاه هم حضور داشتند

وضعیت کرونا در باشگاه پرسپولیس به مراتب شرایط قرمزتری نسبت به تیم دارد و 

با ابتلای چند نفر از اعضای باشگاه این نگرانی برای دیگر کارمندان باشگاه ایجاد 

شده که مبادا آنها هم دچار این ویروس شده باشند. به همین جهت دیروز دو نفر 

از کارمندان باشگاه هم در ورزشگاه شهید کاظمی حاضر بودند تا بتوانند همراه 

سایر اعضای تیم تست کرونا بدهند. مسئول حراست باشگاه و همچنین کارمند 

اجرایی باشگاه نفراتی بودند که برای پشت سر گذاشتن تست کرونا در ورزشگاه 

کاظمی حضور پیدا کردند. 

 2 نفر غایب در تست

تمام بازیکنان پرسپولیس موظف بودند که خودشان را به محل تمرین برسانند تا 

بتوانند پیش از آغاز تمرینات تست کرونا بدهند و به همین جهت پرسپولیسی ها 

دیروز حضوری همه جانبه در شهید کاظمی داشتند و در حضور ناظر ایفمارک 

تست کرونا دادند. در این بین بازیکنانی مثل روستایی و یکی دو بازیکن جوان 

که بعد از ماجرای ابتلای آریا برزگر به کرونا برای راحتی خیال اعضای تیم تست 

کرونا داده بودند بار دیگر این تســـت را پشـــت سر گذاشتند تا در این بین جای 

هیچ شـــک و شبهه ای باقی نماند. البته برزگر که به دلیل ابتلا به ویروس کرونا 

این روزها در قرنطینه به ســـر می برد در این تست حضور نداشت و قرار است بعد 

از پایان دوران قرنطینه از او به صورت جداگانه تست جدیدی گرفته شود. ضمن 

اینکه محسن ربیع خواه هم که باید مدت 3 تا ۴ هفته از میادین دور باشد در این 

تست حضور نداشت. هرچند گفته می شود که از او خواسته شده به صورت مجزا 

و با حضور در یک بیمارستان این تست را پشت سر بگذارد و پاسخ آن در اختیار 

مسئولان پزشکی قرار بگیرد. 

 امروز به پرسپولیسی ها جواب می دهند

اینکه این روزها پرسپولیسی ها بابت وجود یک بازیکن کرونایی در تیم شان کمی 

نگران هستند، موضوعی نیست که بتوان آن را کتمان کرد. 

اما با توجه به اینکه امروز قرار است پاسخ تست های پرسپولیسی ها برای باشگاه 

ارسال شود، این نگرانی پایان می یابد و مشخص می شود که نگرانی های آنها درست 

بوده یا اینکه بی جهت فکرخودشان را درگیر این موضوع کرده اند. 
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خدا کمک مان کند
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 شماره مسلسل ۳۸۲۲
 سه شنبه ۲۴ تیر ۱۳۹۹

 ۲۲ ذیقعده ۱۴۴۱  
 ۱۴ جولای ۲۰۲۰ 

 شماره ۳۰۸۴

حسین پور: با آقا یحیی از زمان برانکو هم بیشتر امتیاز گرفته ایم

ود دارد، اما سوخت و سوز نه قهرمانی پرسپولیس دیر  و  ز
تیم ما بهترین هافبک های دفاعی لیگ را دارد و کارم سخت است

رمضانی در گفت وگو با »فرهیختگان«: هواداران باشند با همین نصف تیم هم غوغا می کنیم

استقلال درگیر یک جنگ نابرابر است، خدا کمک مان کند

گزارش اسپورت کافه 24 از احتمال حضور ستاره ایرانی در روسونری

شانس 50 درصدی سردار برای رفتن به میلان
سایت »اسپورت کافه 2۴« در گزارشی به بررسی انتقال های احتمالی در سری 

A پرداخته است و با اشاره به پنج خریدی که ممکن است تیم های ایتالیایی 

در مهلت نقل وانتقالات داشته باشند، شانس هرکدام را مورد بررسی قرار داده 

است. یکی از این پنج انتقال پیوستن سردار آزمون به میلان است که به عقیده 

این سایت، شانس حضور مهاجم ایرانی زنیت در روسونری 50 درصد است. 

در بخشی از مطلب این سایت آمده است: »میلان همواره در سال های اخیر 

به دنبال خرید یک مهاجم نوک بوده اســـت. اگر چه علاقه آنها به خرید لوکا 

یوویچ، مهاجم رئال مادرید هنوز پابرجاســـت، اما مشکلاتی نیز در زمینه این 

انتقال وجود دارد. قیمت بالا و همچنین افت او در این فصل باعث می شود تا 

رالف رانگنیک، سرمربی فصل بعد میلان چندان رغبتی برای خرید او نداشته 

باشد. به همین دلیل شـــانس پلن B بالاتر می رود؛ سردار آزمون. میلانی ها 

مدتی است که مهاجم ایرانی زنیت را زیرنظر دارند و این تیم روسی برای فروش 

او 30 میلیون یورو درخواســـت کرده اســـت. مسلما قیمت او نسبت به یووچ 

پایین تر است و همین مهم ترین دلیل برای میلان است تا به دقت شرایط این 

انتقال را بررســـی کرده و شاید به زودی آن را نهایی کند.« در بخش دیگری از 

گزارش این سایت، شانس پیوستن ویکتور اوسیمن، مهاجم نیجریه ای لیل به 

ناپولی را ۸0 درصد ارزیابی کرده و معتقد است انتقال این بازیکن در مراحل 

پایانی قرار دارد. به این ترتیب به نظر می رسد حضور سردار آزمون که یکی از 

گزینه های اصلی ناپلی ها برای تقویت خط حمله بود، در این باشـــگاه تا حد 

زیادی منتفی شده است. 


